

2023 年天翼暑假儿童中文夏令营简介 (DMA Plano)

天翼中文学校将在暑假期间，举办“中文夏令营”活动，通过精心设计的、适合 3-6 岁儿童的课程与活动，将学习和游戏融为一体，使孩子们在沉浸式的教学体验中提高汉语水平，体验中国文化。

丰富多彩的日程安排、专业负责的教学与管理，让孩子们愉快度过每一天。

儿童夏令营

招生对象：3-5 岁学生

活动内容：组织学生学习汉语、游戏、参加文化活动。

在营时间：9:00—11:30

活动特点

- 注重语言环境
- 实用的趣味汉语课程（做游戏、讲故事、唱中文歌、表演、趣味识字等）
- 丰富多彩的文化活动手工活动（折纸、京剧脸谱彩绘等）
- 有责任心的专业教师提供教学和进行管理

宗旨：让孩子从不同程度上提高学生听，说，读，写的中文水平外，掌握约 100 个汉字左右。让学生了解学习中国传统文化知识，促进语言学习。

师资：我们的老师都有教育本科及硕士教育学位的多年教龄的老师、保证教学质量

3-5 儿童每日活动安排

周一	周二	周三	周四	周五
9:00-10:00 趣味汉语:汉字, 情景汉语、中国地理	9:00-10:00 趣味汉语:汉语故事和歌曲, 中国历史	9:00-10:00 趣味汉语:汉字, 情景汉语, 卡通学汉语、中国文化	9:00-10:00 趣味汉语:汉语故事和歌曲、情景剧角色扮演	9:00-10:00 汉语:汉字, 情景汉语, 卡通学汉语
10: 00-10: 30 户外活动	10: 00-10: 30 户外活动	10: 00-10: 30 户外活动	10: 00-10: 30 户外活动	10: 00-10: 30 户外活动
10:30-11:30 文化体验: 书法	10:30-11:30 文化体验: 手工制作	10:30-11:30 文化体验: 国画、	10:30-11:30 文化体验: 手工制作	10:30-11:30 文化体验: 手工制作

2023 Chinese summer camp at Discovery Montessori Academy

Discovery Montessori Academy will hold Chinese summer camp activities in summer. We integrate learning and games into courses and activities for preschool children to improve Chinese proficiency and experience Chinese culture when they undergo immersive educational experience.

Children will spend their time every day happily with diverse schedule, professional and responsible teaching and management.

Ages: 3-5 years-old children

Activities: Chinese learning, games, participation in cultural activities.

Chinese camp schedule: 9:00-11:30

Features of activities

- Focus on language environment
- Practical Chinese Courses with fun (playing games, telling stories, singing Chinese songs, performances, etc.)
- A variety of cultural activities and manual activities (origami, painting, Peking Opera, etc.)
- Professional teachers are responsible for teaching and managing.

Mission: We help students to master about 100 characters in addition to improving students' Chinese listening, speaking, reading and writing from varying degrees. We help students understand the Chinese culture and enhance language learning by providing Chinese traditional culture curriculum.

Qualifications of teachers: Our teachers have a Bachelor of Education or Master of Education degree with years of teaching experience, which can provide teaching quality assurance.

Chinese Summer Camp Daily Schedule (3-6 years old)

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
9:00-10:00: Funny Chinese: Chinese characters, Chinese scenes, Chinese geography	9:00-11:00: Funny Chinese: Chinese stories and songs, Chinese History	9:00-10:00: Funny Chinese: Chinese characters, Chinese scene, cartoon learning of Chinese, Chinese culture	9:00-10:00: Funny Chinese: Chinese stories and songs, role- play for sitcoms	9:00-10:00: Funny Chinese: Chinese characters, Chinese scene, cartoon learning of Chinese
10: 00-10: 30 Outside playtime	10: 00-10: 30 Outside playtime	10: 00-10: 30 Outside playtime	10: 00-10: 30 Outside playtime	10: 00-10: 30 Outside playtime
10:30-11:30 Cultural Experience: Calligraphy	10:30-11:30 Cultural Experience: handcraft	10:30-11:30 Cultural Experience: painting	10:30-11:30 Cultural Experience: craft	10:30-11:30 Cultural Experience: craft